

WE **I**NVEST  
IN **P**EOPLE.

**W**E INVEST IN  
S**U**CC**E**SS.

**INAA**  
GROUP  
INTERNATIONAL NETWORK OF ACCOUNTANTS AND AUDITORS

CONFIDA CONSULTING D.O.O.  
CONFIDA – REVIZIJA D.O.O.

BEOGRAD

11000 Beograd · Knez Mihailova 22  
Telephone: +381 11 3039104  
Fax: +381 11 3039105  
E-mail: [office@confida.rs](mailto:office@confida.rs)  
[www.confida.rs](http://www.confida.rs) · [www.inaa.org](http://www.inaa.org)

WIEN GRAZ KLAGENFURT LJUBLJANA ZAGREB SARAJEVO BEOGRAD

**CONFIDA**  
TAX AUDIT CONSULTING



## Porez na dobit

Izmene Pravilnika o sadržaju poreske prijave za obračun poreza na dobit na prihode koje po osnovu kapitalnih dobitaka ostvaruju nerezidenti, koje su stupile na snagu 29. juna 2013., sadrže dve značajnije novine:

- prestanak oporezivanja nerezidentnog obveznika po osnovu prihoda od prodaje prava industrijske svojine i
- proširen je predmet regulisanja i na prihode nerezidentnog obveznika na prihode po osnovu zakupa i podzakupa pokretnih i nepokretnih stvari.

Na prihode koje ostvari nerezidnetni obveznik po osnovu zakupa i podzakupa pokretnih i nepokretnih stvari plaćaće se porez po rešenju nakon podnošenja poreske prijave PPKDZ, kada ne postoji mogućnost da se plati po odbitku. Poreska prijava se podnosi poreskoj upravi prema mestu nepokretnost ili u slučaju izdavanja pokretnosti prema mestu sedišta ili boravišta lica koje izdaje pokretnosti, u roku od 30 dana od dana ostvarivanja prihoda po osnovu tog zakupa zajedno sa pratećom dokumentacijom.

### **Pravilnik o transfernim cenama**

20. jula je stupio na snagu Pravilnik o transfernim cenama i metodama koje se po principu "van dohvata ruke" primenjuju kod utvrđivanja cene transakcija među povezanim licima, kojim se bliže uređuje forma i sadržina dokumentacije o transfernim cenama, izbor i način primene metode za utvrđivanje cena po principu „van dohvata ruke“, kao i pristup pri obračunu eventualne korekcije poreske osnovice po osnovu transfernih cena. Poreski obveznik je dužan da pored poreskog bilansa podnese i dokumentaciju o transfernim cenama u formi izveštaja koji treba da sadrži:

- analizu grupe povezanih lica kojoj pripada obveznik;
- analizu delatnosti;
- funkcionalnu analizu;
- izbor metoda za ocenu usklađenosti po principu „van dohvata ruke“;
- zaključak;
- priloge.

Pravilnikom su opisane metode koje se i prema OECD smernicama mogu koristiti za analizu transfernih cena:

- 1) Metoda uporedive cene na tržištu;
- 2) Metoda prodajne cene;

- 3) Metoda cene koštanja uvećane za uobičajenu zaradu;
- 4) Metode transakcione neto mreže i
- 5) Metode podele dobiti.

Na osnovu bogatog iskustva u pripremi dokumentacije u vezi sa transfernim cenama nudimo vam usluge izrade pratećih analiza i neophodne dokumentacije.

### Porez na imovinu

Izmenama Zakona o porezu na imovinu porez na nasleđe i poklon neće plaćati pravna lica i preduzetnici u većini slučajeva.

Sva pravna lica i preduzetnici kao i fizička lica, imaju pravo na izuzimanje iz poreza na poklon u sledećim slučajevima:

- ako vrednost primljenog poklona odnosno vrednost nasleđa ne prelazi 100.000 RSD u jednoj kalendarskoj godini po svakom od tih osnova;
- ako je na primljen poklon obračunat PDV.

Prema novoj odredbi poklonom se ne smatra prihod pravnog lica koji se uključuje u obračun osnovice za oporezivanje porezom na dobit pravnih lica, u skladu sa zakonom kojim se uređuje oporezivanje dobiti pravnih lica, čime se izjednačio položaj pravnih lica i preduzetnika koji su i ranije imali pravo na takvo oslobođenje. Dakle kada pravno lice iskaže vrednost poklona u svojim prihodima i na taj način ga uključi u osnovicu za oporezivanje porezom na dobit pravnih lica, porez na poklon se ne plaća i ne podnosi se prijava za utvrđivanje poreza na poklon.

Ukoliko pravnom licu neko drugo lice otpiše dug, taj iznos će se smatrati prihodom i uzimaće se u obzir prilikom utvrđivanja dobiti/gubitka u bilansu uspeha. Za izuzimanje iz poreza na poklon nije bitno da li je pravno lice ostvarilo gubitak ili dobitak, bitno je samo da su odgovarajući prihodi uključeni u obračun osnovice za oporezivanje porezom na dobit. Dakle, i „gubitaši“ su izuzeti od plaćanja poreza na poklon, ako im je prihod uključen u osnovicu.

Primeri za ostala oslobođenja kod pravnih lica i preduzetnika od poreza na poklon su:

- dobijene akcije od drugog pravnog lica;
- dobijen traktor na poklon;
- dobijena jedrilica na poklon.

Izmenjeni su obrasci poreskih prijava za utvrđivanje poreza na nasleđe i poklon i poreza na prenos apsolutnih prava.



## Devizno poslovanje

05. jula 2013. objavljena je nova uredba o načinu prebijanja dugovanja i potraživanja po osnovu realizovanog spoljnotrgovinskog prometa roba i usluga, koja je stupila na snagu 13. jula 2013., mogućnost prebijanja dugovanja i obaveza predviđena je u dva slučaja:

- kada se prebijanje dugovanja vrši po osnovu realizovanog spoljnotrgovinskog prometa robe i usluga rezidenta, koji se ne smatraju komercijalnim kreditima i zajmovima; i
- kada se prebijanje dugovanja i potraživanja vrši po osnovu kreditnih poslova sa inostranstvom u devizama.

Prebijanje se ne može vršiti kada su računi rezidenata blokirani radi izvršenja prinudne naplate u trenutku prebijanja, osim ako to nije drugačije uređeno zakonom o poreskom postupku i poreskoj administraciji.

Propisane su sledeće vrste prebijanja:

- 1) bilateralno – kada se prebijanje vrši između rezidenta i nerezidenta koji su realizovali spoljnotrgovinski promet robe i usluga;
- 2) intrakorporativno – kada se prebijanje vrši između rezidenta i nerezidenata koji posluju u sistemu iste multinacionalne korporacije;
- 3) prebijanje na osnovu međunarodnih ugovora i pravila međunarodnih asocijacija, čiji je rezident član

## Zakon o računovodstvu i reviziji

Oblast računovodstva i revizije koja je do sada bila uređena Zakonom o računovodstvu i reviziji, podeljena je na dva posebna zakona i to:

- Zakon o računovodstvu
- Zakon o reviziji

U nastavku teksta izdvajamo najvažnije izmene od kojih se većina odredaba primenjuje na finansijske izveštaje za 2014. godinu.

### Zakon o računovodstvu

- Preduzeća i pravna lica su kategorizovana u mikro, mala, srednja i velika pravnih lica);
- Uvedena je mogućnost izdavanja i knjiženja elektronskih faktura potpisanih kvalifikovanim elektronskim sertifikatom;

- Uvedena je mogućnost dostavljanja finansijskih izveštaja elektronskim putem uz primenu kvalifikovanog elektronskog potpisa;
- Dostavljanje finansijskih izveštaja do 30. juna tekuće godine za prethodnu godinu (počev od finansijskih izveštaja za 2014 godinu);
- Obavezno dostavljanje podataka za statističke i druge potrebe do kraja februara tekuće godine za prethodnu godinu;
- Precizirani su rokovi čuvanja računovodstvenih isprava;
- Uvedeno je sastavljanje Godišnjeg izveštaja o poslovanju za velika pravna lica;
- Redovni godišnji finansijski izveštaji za 2013. godinu će se dostavljati APR-u do kraja februara 2014. godine (novi rokovi se primenjuju na godišnji finansijski izveštaj za 2014. godinu)

## Zakon o reviziji

- Počev od finansijskih izveštaja za 2014 godinu obveznici revizije postaju sva pravna lica i preduzetnici čiji ukupan poslovni prihod u prethodnoj poslovnoj godini prelazi 4.400.000 evra u dinarskoj protivvrednosti. Obveznici revizije ostaju i sva srednja, velika pravna lica i javna društva shodno novim kriterijumima za razvrstavanje.

## Refakcija PDV-a stranim poreskim obveznicima

Zakon o PDV-u propisuje uslov uzajamnosti kao jedan od uslova pod kojima je moguća refakcija PDV-a stranim poreskim obveznicima. Poreska uprava je objavila listu zemalja koje su sa Srbijom uspostavile uslov uzajamnosti. Nova na listi je Nemačka, od 01. jula 2013.

### Za dalje informacije kontaktirajte:

Christian Braunig  
Managing Partner  
[c.braunig@confida.rs](mailto:c.braunig@confida.rs)

Nevenka Petrović  
Director  
[n.petrovic@confida.rs](mailto:n.petrovic@confida.rs)

Barbara Skala-Stojanović  
Tax Senior  
[b.skala-stojanovic@confida.rs](mailto:b.skala-stojanovic@confida.rs)



## Corporate Profit Tax

The Amendments of the Rulebook on content of tax return for calculating tax on profit from capital gains by non-residents, entered into force on 29<sup>th</sup> June 2013, contain two significant changes:

- The obligation of non-residents to pay tax on income from the sale of industrial rights has been abolished and
- Provisions of the Rulebook are expended to the income of non-resident achieved based on lease and sublease of movable and immovable property.

Non-residents shall pay tax on income achieved through leasing and subleasing of movable and immovable property based on the Decision of tax authorities upon submission of tax return. Tax return shall be submitted within 30 days from the day of achieving income to the tax authorities on municipality where the immovable property is placed or in case of movable property on municipality where the non-resident has residency or seat along with accompanying documentation.

### **Rulebook on Transfer Pricing**

The Rulebook on Transfer Pricing and Methods Applied for Determining Prices in Related Party Transactions in Accordance with the Arm's Length Principle, determines the form and content of transfer pricing documentation, selection and methods applied for determining prices in accordance with the arm's length principle, as well as the approach to determining potential transfer pricing adjustments to the Corporate Income Tax base, has entered into force on 20<sup>th</sup> July 2013.

Taxpayer is obliged to submit its transfer pricing documentation along with its tax balance sheet in the form of report, which should contain the following:

- Analysis of the group of related parties to which the taxpayer belongs;
- Analysis of activities;
- Functional analyses;
- Selection of methods for assessing the arm's length nature of related party transactions;
- Conclusion;
- Appendices.

The Rulebook also describes all the methods that could be used for transfer pricing analyses according to the OECD Guidelines:

- 1) Comparable Uncontrolled Price Method;
- 2) Resale Price Method;

- 3) Costs Plus Method;
- 4) Transactional Net Margin Method and
- 5) Profit Split Method.

Based on our experience related to transfer pricing, we offer you our services of preparation of necessary analyses and documentation.

### **Property Tax**

Due to the amendments of the Property Tax Law, tax on inheritance and gifts shall not be paid by legal entities and entrepreneurs in most cases.

All legal entities and entrepreneurs as well as physical persons, have rights on exemption of tax on gifts in the following cases:

- In case if the value of received gift or inheritance is not higher than the amount of RSD 100.000 (app EUR 877) received from the same person in one calendar year;
- In case VAT is calculated on received gift.

As gift shall not be considered income of the legal entity that is included in tax base for payment of corporate profit tax, so the status of legal entities and entrepreneurs is now equal.

In case that the entity writes-off debt, the amount of debt shall be considered as income for determining profit/loss in Income Statement.

For tax exemption it is the legal entity achieved profit or loss, it is necessary that the income is included in the tax base for calculation of Corporate Profit Tax. Therefore, the companies that are in loss are also exempted from payment of tax on gift if it is included in corporate profit tax base.

Examples for the other tax reliefs on tax on gift for legal entities and entrepreneurs are the following:

- Shares received from other legal entity;
- tractor received as gift;
- sailboat received as gift.

Tax Return Forms for determining tax on inheritance and gift and tax on transfer of absolute rights are changed.

### **Foreign exchange transactions Law**

A new decision of the Serbian National Bank (NBS) on the manner of setting-off debts and receivables based on realized foreign trade of goods and services, have entered into force on 13<sup>th</sup> July 2013, provides the possibility of setting-off debts and receivables in two cases:

- When the setting-off of debts and receivables is made based on realized foreign trade of goods and services of



- residents, that are not considered as commercial loans and loans, and
- When the setting-off of debts and receivables is made on the basis of credit transactions with abroad in foreign currency.

The setting-off cannot be done when the accounts of resident are blocked because of enforcement collection at the moment of setting-off, except in case that it is differently regulated by the Law on Tax Procedure and Tax Administration.

The following possibilities of setting-off are suggested:

- 1) When the offset is made between residents and non-residents, which have made foreign trade of goods and services;
- 2) When the offset is made between residents and non-residents that are doing business within the system of the same multinational corporations;
- 3) Set-off pursuant to the international agreements and rules of international associations – whose resident is member.

### Law on Accounting and Audit

Accounting and audit, which has so far been regulated by the Law on Accounting and Auditing, is divided into two separate laws, namely:

- The Law on Accounting
- The Law on Audit

Below we have pointed out the most important changes from which most of the provisions will be applicable to financial statements for the year 2014.

### Law on Accounting

- Enterprises are categorized in micro, small, medium and large entities;
- The possibility of publication and posting of electronic invoices signed by qualified electronic certificate is introduced;
- The possibility to submit financial statements electronically with the use of qualified electronic signatures is introduced;
- Deadline for submission of Financial Statements will be *30<sup>th</sup> June* of the current year for the previous year (starting from the financial statements for the year 2014);
- It is mandatory to submit data for statistical and other purposes by the *end of February* of the current year for the previous year;
- The deadlines for keeping accounting records are specified;

- There is obligation for preparation of the Annual Report on business activities of the large entities;
- The Annual Financial Statements for the year 2013 will be submitted to the Serbian Business Agency by the end of February in 2014 (newly prescribed deadlines will be applied to the annual financial report for 2014).

### Law on Audit

- Starting with the financial statements for 2014 mandatory auditing is prescribed for all legal entities and entrepreneurs whose operating income in the previous fiscal year exceeds EUR 4.400.000. All medium and large entities and public companies under the new criteria for classification will remain obligors of audit.

### VAT refund to foreign taxpayers

VAT Law stipulates reciprocity as one of the criteria under which VAT refund for foreign taxpayers is possible. Tax administration has published a list of countries with which Serbia established reciprocity in this question. New on the list is Germany, starting from 1<sup>st</sup> of July 2013.

### For further information contact:

Christian Braunig  
Managing Partner  
[c.braunig@confida.rs](mailto:c.braunig@confida.rs)

Nevenka Petrović  
Director  
[n.petrovic@confida.rs](mailto:n.petrovic@confida.rs)

Barbara Skala-Stojanović  
Tax Senior  
[b.skala-stojanovic@confida.rs](mailto:b.skala-stojanovic@confida.rs)





## Körperschaftsteuergesetz

Die Änderungen der Verordnung über den Inhalt der Gewinnsteuererklärung, in Kraft getreten am 29. Juni 2013, enthalten zwei bedeutsame Neuerungen zur Berechnung der Gewinnsteuer aus Kapitalgewinnen, welche von nicht-ansässigen Personen erzielt wurden:

- Nicht-ansässige Personen brauchen nicht länger Gewinnsteuer auf Einkünfte aus der Veräußerung von gewerblichen Schutzrechten zu bezahlen und
- eine Erweiterung des Anwendungsbereichs der Verordnung auf Einkünfte nicht-ansässiger Personen aus Vermietung und Untervermietung von beweglichem und unbeweglichem Vermögen.

Nicht-ansässige Personen sollen hinkünftig Steuer auf Einkünfte aus der Vermietung und Untervermietung von beweglichem und unbeweglichem Vermögen nach Einreichung der bezughabenden Steuererklärung und darauf folgender bescheidförmiger Festsetzung abführen. Die Steuererklärung soll innerhalb von 30 Tagen gerechnet ab Erzielung der Einkünfte bei der Steuerbehörde jener Gemeinde eingereicht werden, in der das unbewegliche Vermögen liegt oder in welcher der Bestandgeber des beweglichen Vermögensgutes seinen Wohnsitz oder Sitz hat.

## Verrechnungspreisverordnung

Die Verordnung über Verrechnungspreise und anwendbare Methoden zur Festlegung von Preisen in Geschäftsbeziehungen verbundener Parteien gemäß dem Fremdvergleichsgrundsatz (kurz: die „Verrechnungspreisverordnung“), legt sowohl Form und Inhalt der Verrechnungspreisdokumentation, als auch Auswahl und Anwendung der Verrechnungspreismethoden sowie den Vorgang der Angleichung der Körperschaftsteuerbemessungsgrundlage aufgrund der Anwendung des Fremdvergleichsgrundsatzes fest. Der Steuerzahler ist verpflichtet die Verrechnungspreisdokumentation gemeinsam mit der Steuerbilanz in Form eines Berichts einzureichen, welcher Folgendes beinhalten soll:

- Darlegung der Gruppe verbundener Parteien, welcher der Steuerzahler angehört;
- Darlegung der Geschäftsaktivitäten;
- Funktionsanalyse bzw. Darlegung der übernommenen Funktionen;

- Auswahl der Methode zur Beurteilung der Fremdüblichkeit von Transaktionen zwischen verbundenen Parteien;
- Ergebnis;
- Anhänge.

Die Verrechnungspreisverordnung beschreibt all die Methoden, welche bei einer Verrechnungspreisanalyse gem. den OECD-Richtlinien Verwendung finden können:

- 1) Preisvergleichsmethode;
- 2) Wiederverkaufspreismethode;
- 3) Kostenaufschlagsmethode;
- 4) Geschäftsfallbezogene Nettomargenmethode und;
- 5) Gewinnteilungsmethode.

Ausgehend von unserer Erfahrung auf dem Gebiet der Verrechnungspreisgestaltung bieten wir Ihnen hierfür unsere Dienstleistungen bei der Vorbereitung und Erstellung der notwendigen Untersuchungen und notwendigen Dokumentation an.

## Vermögensteuer

Infolge Änderung des Vermögensteuergesetzes sollen Erb- und Schenkungssteuer für juristische Personen und Unternehmer nahezu zur Gänze entfallen.

In folgenden Fällen genießen juristische Personen und Unternehmer als auch natürliche Personen Schenkungssteuerbefreiung:

- bei Geschenken und Erbschaften bis zu einem Wert von RSD 100.000 (ca. EUR 877), die von ein und derselben Person innerhalb eines Kalenderjahres empfangen werden;
- falls Umsatzsteuer auf das erhaltene Geschenk berechnet wurde.

Nicht länger als Geschenk gelten Einkünfte juristischer Personen, die in die Körperschaftsteuerbemessungsgrundlage miteinbezogen wurden. Mit dieser Neuerung wurden die Schenkungssteuerbefreiungen juristischer Personen jenen von Unternehmern angeglichen.

Im Falle einer Forderungsausbuchung stellt dieser Betrag einen Ertrag bei Ermittlung von Gewinn und Verlust in der Gewinn- und Verlustrechnung dar. Für die Inanspruchnahme der Steuerbefreiung ist es unabdinglich, dass die Einkünfte in die Körperschaftsteuerbemessungsgrundlage einbezogen werden. Folglich sind auch jene



Gesellschaften von der Schenkungssteuer befreit, die Verluste ausweisen, sofern die Schenkung Eingang in die Körperschaftssteuerbemessungsgrundlage gefunden hat.

Beispielhaft können noch folgende Zuwendungen an juristische Personen und Unternehmer angeführt werden, die von der Schenkungssteuer befreit sind:

- Unternehmensbeteiligungen, die von anderen juristischen Personen empfangen wurden;
- Traktoren;
- Segelboote.

Die Steuererklärungen betreffend Erbschafts- und Schenkungssteuer sowie betreffend die Übertragung von absoluten Rechten wurden allesamt geändert.

### Devisengesetz

Ein neuer Beschluss der serbischen Nationalbank (NBS) – in Kraft getreten am 13. Juli 2013 – ermöglicht nunmehr in folgenden zwei Fällen die Aufrechnung von Forderungen und Verbindlichkeiten aus Devisengeschäften:

- falls der Aufrechnung von Forderungen und Verbindlichkeiten ausgeführte Außenhandelsgeschäfte von in Serbien ansässigen Personen zugrundeliegen, die nicht als Darlehen zu qualifizieren sind;
- falls die Aufrechnung von Forderungen und Verbindlichkeiten auf Basis von Fremdwährungskreditgeschäften mit einer ausländischen Person erfolgt.

Eine Aufrechnung scheidet aus, wenn die Konten der in Serbien ansässigen Person infolge eines Zwangsvollstreckungsverfahrens im Zeitpunkt der beabsichtigten Aufrechnung gesperrt (blockiert) sind, ausser Abweichendes wäre im Finanzverfahrens- und Finanzverwaltungsgesetz geregelt.

Folgende Möglichkeiten der Aufrechnung bestehen:

- 1) die Aufrechnung zwischen einer in Serbien ansässigen und einer in Serbien nicht-ansässigen Person, die miteinander Außenhandelsgeschäfte abgeschlossen haben.
- 2) die Aufrechnung zwischen einer in Serbien ansässigen und einer in Serbien nicht-ansässigen Person, die Geschäfte

innerhalb derselben multinationalen Unternehmensgruppe abwickeln.

- 3) die Aufrechnung gemäß internationaler Abkommen und den Vorschriften internationaler Organisationen, denen die in Serbien ansässige Person angehört.

### Gesetz über Rechnungslegung und Wirtschaftsprüfung

Das gemeinsame Gesetz über Rechnungslegung und Wirtschaftsprüfung wurde nunmehr in nachstehende zwei Gesetze aufgliedert:

- das Rechnungslegungsgesetz
- das Wirtschaftsprüfungsgesetz

Im Nachfolgenden haben wir die wichtigsten Änderungen herausgearbeitet, von denen die meisten für die Erstellung des Jahresabschlusses des Jahres 2014 Relevanz haben:

### Rechnungslegungsgesetz

- Unternehmen werden in die folgenden vier Typen kategorisiert: Kleinstunternehmen, kleines Unternehmen, mittleres Unternehmen und großes Unternehmen;
- die Möglichkeit der Ausgabe und Verbuchung von elektronischen Rechnungen mit qualifizierter elektronischer Signatur wurde eingeführt;
- es besteht die Möglichkeit Jahresabschlüsse unter Verwendung einer qualifizierten elektronischen Signatur elektronisch einzureichen;
- ab dem Ende des Wirtschaftsjahres 2014 können Jahresabschlüsse bis *30. Juni des Folgejahres* eingereicht werden (sohin kann erstmals der Jahresabschluss des Jahres 2014 bis zum 30. Juni 2015 bei der Agentur für Handelsregister [APR] eingereicht werden).
- Daten für statistische und andere Zwecke sind bis *Ende Februar des Folgejahres* zu übermitteln;
- die Fristen für die Aufbewahrung von Buchhaltungsunterlagen wurden präzisiert;
- es besteht eine Verpflichtung großer Unternehmen zur Erstellung eines Geschäftsjahresberichts;
- die Jahresabschlüsse des Jahres 2013 sind bis Ende Februar 2014 an das serbische Handelsregister zu übermitteln (die oben genannten neuen Fristen gelten erst für die Jahresabschlüsse des Jahres 2014).



## Wirtschaftsprüfungsgesetz

- beginnend mit den Jahresabschlüssen 2014 sind Abschlussprüfungen zwingend für alle juristischen Personen und Unternehmer durchzuführen, deren Betriebsergebnis im vorangegangenen Fiskaljahr EUR 4.400.000 überstiegen hat. Alle nach den neuen Größenklassen als mittlere, große oder öffentliche Unternehmen zu qualifizierenden Gesellschaften sind zwingend zur Abschlussprüfung verpflichtet.

## Umsatzsteuerrückerstattung an ausländische Steuerzahler

Das serbische Umsatzsteuergesetz sieht unter anderen Reziprozität als Bedingung für eine Umsatzsteuerrückerstattung an Ausländer vor. Die Steuerbehörde hat Mitte August eine Liste der Staaten, mit denen Reziprozität in Hinblick auf Mehrwertsteuerrückerstattung besteht, veröffentlicht. Neu auf der Liste ist Deutschland, gültig ab 1. Juli 2013.

## Für weitere Informationen stehen Ihnen gerne zur Verfügung:

Christian Braunig  
Managing Partner  
[c.braunig@confida.rs](mailto:c.braunig@confida.rs)

Nevenka Petrović  
Director  
[n.petrovic@confida.rs](mailto:n.petrovic@confida.rs)

Barbara Skala-Stojanović  
Tax Senior  
[b.skala-stojanovic@confida.rs](mailto:b.skala-stojanovic@confida.rs)